

高级口译复习第二十四期 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/132/2021\\_2022\\_\\_E9\\_AB\\_98\\_E7\\_BA\\_A7\\_E5\\_8F\\_A3\\_E8\\_c95\\_132357.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/132/2021_2022__E9_AB_98_E7_BA_A7_E5_8F_A3_E8_c95_132357.htm)

1. 谁笑的最后，笑的最好。 He laughs best who laughs last. 2. 巧妇难为无米炊。 You cannot make bricks without straw.

3. 姜是老的辣。 You cannot catch old birds with chaff. 4. 鱼与熊掌无法兼得。 You cant have your cake and eat it.

5. 近朱者赤，近墨者黑。 Who keeps company with the wolf will learn to howl. 词组：实现小康目标

attain the goal of ensuring our people a relatively comfortable life 切实减轻中小

实减轻中小小学生过重的课业负担 effectively reduce too heavy

homework assignments for primary and secondary school students

段子：目前，“算账潮”已经在全国几十个大中城市中流行

开来，在大家的讨论中变得越来越精彩。读者最关心的三个

问题怎样赚到钱？理财需要多少钱？如何算计钱？已经完满

得到了解决，书中针对不同人群预设的个案，尽管在实施细

节上各有不同，但老百姓可从中了解一番，并收到良好的操

作效果；而且还可以仔细研究书中丰富的测评资料，认清自

己的算账现状，为各种将要到来的情况做准备。译文：At

present, the idea “Managing money matters” has become more

and more popular in dozens of cities in the country, and evoked

many excellent ideas in peoples discussion. The three questions

puzzling most readershow to make money? How much should a

person have at least to make it necessary to manage his money?

And how do it if necessary? are answered in a satisfactory way. By

focusing the cases of different groups of people, the book, despite

the varied ways of managing money in it , gives the ordinary people a brief introduction of right way and is highly effective in their daily lives. In addition , it offers various materials for each reader to evaluate his particular case , thus having a good understanding of his own situation to get ready for all kinds of possible situations in the future. 100Test 下载频道开通 , 各类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)